
Protokół Nr LXXX/1/2014 

z LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 30 września 2014 r.  
w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
Na ustawowy stan 25 radnych w LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło  

24 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia LXXX sesji 
Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał Radnych, Prezydenta i Zastępców Prezydenta 
Miasta Rzeszowa oraz jego współpracowników (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu), Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek 
współdziałających z Miastem, Przewodniczących Rad Osiedlowych (lista obecności stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu), a także przedstawicieli radia, prasy i telewizji oraz przybyłych 
mieszkańców miasta.  

 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa przedstawił proponowany 

porządek obrad LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa (porządek obrad stanowi załącznik  
nr 4 do protokołu). Poinformował, że wpłynęły dwa wnioski dotyczące zmiany 
proponowanego porządku obrad. Poprosił o przegłosowanie przedstawionych propozycji: 
 

1) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 
– w punkcie 3a – informacji o stanie realizacji zadań z Rzeszowskiego Budżetu 
Obywatelskiego na 2014 rok. 
 

Wniosek został przyjęty 19 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez 
głosów wstrzymujących. 

 
2) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

– w punkcie 8a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej przy al. Wyzwolenia w Rzeszowie. 
 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 

Radny Pan Jacek Kiczek – jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa 
zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 26 – projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi (druk: LXXX/12/2014) i skierowanie go do prac w Komisji. Wyjaśnił, że  
z uwagi na pojawienie się dodatkowych, nowych okoliczności, sprawa powinna być 
ponownie przeanalizowana. 
 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (20 głosami „za”). Kserokopia ww. projektu 
uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pan Czesław Chlebek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w imieniu Klubu 
Radnych Rozwój Rzeszowa zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 22 – projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa (druk: LXXX/13/2014). Wyjaśnił,  
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że zdaniem Klubu Rada będąca u schyłku kadencji nie powinna zajmować się tematem 
zmiany Statutu. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek przeciwny. 
Powiedział, że zmiany w Statucie, zaproponowane w przedmiotowym projekcie uchwały, są 
efektem wielomiesięcznych konsultacji, pełnym kompromisów, w związku z czym szkoda 
by było ten wkład pracy zaprzepaścić. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – w imieniu Klubu Radnych SLD poprosił o zarządzenie  
5 – minutowej przerwy. 
 

Ogłoszono 5 – minutową przerwę. 
 
Pan Czesław Chlebek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – wycofał wniosek  
o zdjęcie z porządku obrad punktu 22. 
 

Uzupełniony porządek obrad LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa: 
 

1. Informacja Prezydenta Miasta Rzeszowa o przebiegu wykonania budżetu Miasta 
Rzeszowa za I półrocze 2014 roku. 
 

2. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa. 
 

3. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. 
 

3a. Informacja o stanie realizacji zadań z Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego na 2014 r. 
 

4. Oświadczenia i informacje. 
 

5. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 262/2/2014 w rejonie cmentarza na osiedlu 
Budziwój w Rzeszowie (druk: LXXX/15/2014). 

 
6. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 182/9/2009 w rejonie ul. Dworzysko i ul. Łanowej w Rzeszowie  
w części „A” (druk: LXXX/17/2014). 

 
7. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 245/13/2012 przy ul. Kopisto w Rzeszowie (druk: LXXX/18/2014). 
 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/5 w prawie własności 
nieruchomości położonej w gminie Trzebownisko (druk: LXXX/7/2014). 

 
8a. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  
al. Wyzwolenia w Rzeszowie. 
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9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (druk: 
LXXX/2/2014). 

 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. 

 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony  

i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy (druk: LXXX/5/2014). 
 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na lokal użytkowy 
położony w budynku przy ul. Jabłońskiego 3 w Rzeszowie (druk: LXXX/14/2014). 

 
13. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LV/1017/2013 z dnia  

18 czerwca 2013 r. w sprawie zasad najmu gminnych lokali użytkowych. 
 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie ustanowienia ulg  
w opłatach za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie 
zadania o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Miasta Rzeszów. 

 
15. Uchwała w sprawie zaliczenia niektórych dróg w Rzeszowie do kategorii dróg 

gminnych (druk: LXXX/9/2014). 
 

16. Stanowisko w sprawie ogólnodostępnych rowerów miejskich. 
 

17. Uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty z tytułu wydania nowego prawa jazdy (druk: 
LXXX/4/2014). 

 
18. Uchwała w sprawie realizacji projektu w ramach Programu ERASMUS +, Akcja K2 

(KA202 – Kształcenie i szkolenie zawodowe – Partnerstwo Strategiczne) (druk: 
LXXX/8/2014). 

 
19. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektów w ramach 

dotacji udzielanych przez Fundację Kronenberga przy Citi Handlowy (druk: 
LXXX/3/2014). 

 
20. Uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta Rzeszowa miejsc 

sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza 
miejscem sprzedaży (druk: LXXX/16/2014). 

 
21. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta Rzeszowa (druk: 

LXXX/1/2014). 
 

22. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa (druk: LXXX/13/2014). 
 

23. Uchwała w sprawie utworzenia na obszarze miasta Rzeszowa odrębnych obwodów 
głosowania, w zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r. wyborach do rad gmin, rad 
powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz wyborów 
wójtów, burmistrzów i prezydentów miast (druk: LXXX/6/2014). 
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24. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi (druk: LXXX/10/2014). 
 

25. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi (druk: LXXX/11/2014). 
 

26. Zdjęty z porządku obrad. 
 

27. Zapytania i interpelacje. 
 

28. Wolne wnioski. 
 
Uzupełniony porządek obrad, wraz z opiniami Komisji, stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 
 

Przystąpiono do realizacji uzupełnionego porządku obrad. 
 
Ad.1 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – zaprezentowała informację o przebiegu 
wykonania budżetu Miasta Rzeszowa za I półrocze 2014 r. wraz z informacją  
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa za I półrocze 2014 r. 
oraz informacją z wykonania planu finansowego Samodzielnych Publicznych Zakładów 
Opieki Zdrowotnej oraz instytucji kultury za I półrocze 2014 r. (prezentacja stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu; informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Rzeszowa 
za I półrocze 2014 r. wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Ad. 2 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Rzeszowa. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik  
nr 9 do protokołu; autopoprawka stanowi załącznik nr 10 do protokołu; projekt uchwały 
wraz z autopoprawką, uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał, kiedy zostanie wykonana kanalizacja w strefie 
Dworzysko. Przypomniał, że według ostatnich doniesień miała być gotowa do końca 
bieżącego roku. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że rozpoczęcie 
prac planowane jest na początek 2015 r., a zakończenie na maj lub czerwiec 2015 r. Dodał, że 
terminy uległy zmianie z uwagi na przedłużającą się procedurę uzyskania decyzji celu 
publicznego, która umożliwia projektowanie kolektora deszczowego w celu odwodnienia 
strefy. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zabierając głos w dyskusji zasugerował, że Miasto powinno 
zainteresować się tematem budowy bocznicy kolejowej do strefy Dworzysko. 
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – zaprosił Radnych do osobistej 
wizytacji inwestycji w strefie Dworzysko. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa (wraz z autopoprawką) została przyjęta 18 głosami „za”, 
przy 1 głosie przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących. 

 
Ad. 3 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  
i załącznikami stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał, z czego wynika przesunięcie na 2015 r. środków  
z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko w kwocie 929 337 zł, 
wyszczególnionych na stronie 34 projektu uchwały oraz na co zostaną przeznaczone środki 
w wysokości 120 tys. zł, wskazane na stronie 37 projektu uchwały, zaplanowanych na 
promocję miasta. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że przesunięcie na 2015 r. 
środków w wysokości 929 337 zł wynika ze zmiany harmonogramu rzeczowo – finansowego 
inwestycji „Rozbudowa inteligentnego systemu transportu drogowego na terenie miasta Rzeszowa”. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odnosząc się do promocji 
Miasta wyjaśnił, że kwota 120 tys. zł zostanie przeznaczona na zakup kalendarzy na 
przyszły rok oraz na organizację dwóch konferencji, w tym jednej polsko – amerykańskiej, 
przy współudziale Marszałka Województwa Podkarpackiego, a dotyczącej przewozów 
lotniczych cargo. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. została 
przyjęta 18 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 3a 
 
Pani Aleksandra Wąsowicz – Duch – Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej w Rzeszowie – 
przedstawiła informację o stanie realizacji zadań z Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego 
na 2014 r. (informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 
 
Radna Pani Krystyna Wróblewska – odnosząc się do Rzeszowskiego Budżetu 
Obywatelskiego na 2015 r., w którym zwyciężyło zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 
fontanny, strumienia, sceny wraz z infrastrukturą w Parku Papieskim” na kwotę 5 530 000 zł 
zapytała, czy z pozostałych środków przeznaczonych na zadania inwestycyjne, tj. 470 000 zł, 
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będą realizowane zadania, które w dalszej kolejności w głosowaniu uzyskały największą 
liczbę głosów. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział, że zadania, które nie 
zwyciężyły w Rzeszowskim Budżecie Obywatelskim na 2015 r. będą sukcesywnie, w miarę 
możliwości finansowych wprowadzane do budżetu miasta Rzeszowa na 2015 r. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – przypomniała, że Komisja ds. Rzeszowskiego Budżetu 
Obywatelskiego na 2015 r. zwróciła się do Pana Prezydenta z wnioskiem o zwiększenie 
środków celem wprowadzenia do Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego na 2015 r. 
dwóch kolejnych zadań inwestycyjnych, które uzyskały w głosowaniu największą ilość 
głosów. 
 
Ad. 4 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – złożył serdeczne gratulacje 
dla Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Tadeusza Ferenca w związku z uhonorowaniem go 
najwyższym honorowym odznaczeniem rzemieślniczym Kongresu Rzemiosła Polskiego – 
„Szablą Kilińskiego”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – podziękował za gratulacje i podkreślił, 
że przyznane wyróżnienie jest zasługą mieszkańców Rzeszowa. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – nawiązując do wyróżnień, 
jakie w ostatnim czasie otrzymało Miasto poinformował, że: 
 

 18 września 2014 r. w Ministerstwie Sportu i Turystyki odbyła się uroczystość 
podczas której Prezydent Miasta Rzeszowa otrzymał odznaczenie „Za Zasługi dla 
Turystyki”; 

 na podstawie raportu Komisji Europejskiej Mapping the European ICT Poles of 
Excellence: The Atlas of ICT Activity in Europe, największymi centrami technologii ICT 
w Europie są Monachium, Londyn i Paryż, jednakże pod względem wzrostu 
zatrudnienia w tej branży jednym z najszybciej rozwijających się obszarów jest 
subregion rzeszowski; 

 w badaniach dotyczących inteligentnych miast, które przeprowadził Uniwersytet  
w Wiedniu, Rzeszów został sklasyfikowany na drugim miejscu w Polsce; 

 Regionalne Centrum Kształcenia Zawodowego Nowoczesnych Technologii  
w Rzeszowie zostało wyróżnione w konkursie Top Inwestycje Komunalne Polski 
Wschodniej 2014 roku. 

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że zatwierdza 
się Protokół Nr LXXVII/1/2014 z LXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Rzeszowa, która 
odbyła się 23 czerwca 2014 r. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – poinformował, że złożył rezygnację z członkostwa w Klubie 
Radnych Platformy Obywatelskiej i pozostaje radnym niezależnym. Podziękował Radnym 
Platformy Obywatelskiej za dobrą współpracę. 
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Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – poinformował, że 26 września 2014 r. 
rozpoczęła działalność Miejska Komisja Wyborcza, która mieści się w Ratuszu w sali nr 14. 
 
Ad. 5 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 262/2/2014 w rejonie cmentarza na osiedlu Budziwój w Rzeszowie. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikiem graficznym, przedstawiony na druku LXXX/15/2014, 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zauważyła, że zgodnie z przepisami plan powinien 
obejmować większy obszar, aby uwzględnić strefę ochronną cmentarza, wynoszącą 50 m do 
zabudowy i 150 m do lokalizacji studni.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że zapisy te 
dotyczą nowo powstającego cmentarza, a przedmiotem uchwały jest cmentarz istniejący. 
Zapewniła, że obszar objęty opracowaniem jest wyznaczony w sposób prawidłowy. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 262/2/2014 w rejonie cmentarza na osiedlu Budziwój 
w Rzeszowie została przyjęta 21 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez głosów 
wstrzymujących. 
 
Ad. 6 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
182/9/2009 w rejonie ul. Dworzysko i ul. Łanowej w Rzeszowie w części „A”. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały i poinformowała o liczbie i sposobie 
rozpatrzenia uwag wniesionych do przedstawionego projektu planu (projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem i załącznikami, przedstawiony na druku LXXX/17/2014, stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu). Dodała, że obszar „B” został wyłączony z przedmiotowego 
opracowania  z uwagi na szczególną ochronę konserwatorską. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – stwierdziła, że przedstawiony plan nie jest najlepiej 
przygotowany, o czym świadczy duża liczba uwag. Zwróciła uwagę na problem poszerzenia 
ulicy Łanowej i związaną z tym konieczność przejęcia części terenów od mieszkańców. 
Powiedziała, że właściciele działek zlokalizowanych przy ulicy Łanowej uważają, że nie 
trzeba tej drogi poszerzać aż do 12 m. 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – powiedziała: 
„Przedstawiamy Państwu wszystkie uwagi, jakie wpłynęły w pierwszym i w drugim wyłożeniu. 
Tylko 7 wniosków nie uwzględniono w całości, 15 w części, a 5 wniosków jest w tej części wyłączonej. 
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Jeżeli chodzi o ulicę Łanową, to te 12 – metrowe linie rozgraniczające zawierają pas drogowy i pas na 
infrastrukturę, nie jest to szerokość samej jezdni. W planowaniu miejscowym jesteśmy związani 
zarówno ustawą o drogach publicznych jak i warunkami technicznymi. W związku z tym nie możemy 
określić węższych linii rozgraniczających niż przewidywana minimalna szerokość w ustawie. Jest to 
jednak ulica istniejąca i w momencie jej modernizacji istnieje możliwość uwzględnienia istniejącego 
zagospodarowania i odstępstwa od warunków technicznych na etapie realizacji. Ta zależność była 
wyjaśniana w czasie dyskusji publicznej.” 
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał, czy można dokonać zwężenia ulicy Łanowej poprzez 
zmianę jej klasy z lokalnej na dojazdową.  
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że takie 
działanie byłoby nieprawidłowe, ponieważ ulica Łanowa ma znaczenie lokalne i nie stanowi 
drogi dojazdowej do niektórych tylko domów. Dodała, że do czasu realizacji ustaleń planu 
droga pozostanie w dotychczasowym kształcie. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 182/9/2009 w rejonie ul. Dworzysko i ul. Łanowej w Rzeszowie w części 
„A” została przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach 
wstrzymujących. 
 
Ad. 7 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  
Nr 245/13/2012 przy ul. Kopisto w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. 
projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami, przedstawiony na 
druku LXXX/18/2014, stanowi załącznik nr 16 do protokołu). Poinformowała, że do 
przedstawionego projektu planu nie wpłynęły żadne uwagi i zgłosiła autopoprawkę, 
polegającą na dodaniu w § 12 ust. 4 pkt 1 przed słowami „z publicznej drogi zbiorczej” słów 
„obsługa komunikacyjna”. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 245/13/2012 przy ul. Kopisto w Rzeszowie (wraz z autopoprawką) 
została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 

Ogłoszono 15 – minutową przerwę. 
 
Ad. 8 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/5 w prawie 
własności nieruchomości położonej w gminie Trzebownisko. Następnie przedstawił 
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uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  
i załącznikami, przedstawiony na druku LXXX/7/2014, stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/5 w prawie własności 
nieruchomości położonej w gminie Trzebownisko została przyjęta jednomyślnie (14 głosami 
„za”). 
 
Ad. 8a 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonej przy al. Wyzwolenia w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. 
projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu). 
 
Radny Pan Robert Kultys – wyraził wątpliwości odnośnie zasadności sprzedaży działki  
w sytuacji, gdy na przedmiotowym terenie brak jest obowiązującego miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  
al. Wyzwolenia w Rzeszowie została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym  
i 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 9 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikami, przedstawiony na druku LXXX/2/2014, stanowi załącznik 
nr 19 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została przyjęta 
jednomyślnie (14 głosami „za”). 

 
Ad. 10 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została przyjęta 

jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 11 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 
oznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku LXXX/5/2014, stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony 
i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy została przyjęta jednomyślnie  
(19 głosami „za”). 
 
Ad. 12 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na 
lokal użytkowy położony w budynku przy ul. Jabłońskiego 3 w Rzeszowie. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku LXXX/14/2014, stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na lokal użytkowy 
położony w budynku przy ul. Jabłońskiego 3 w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie  
(16 głosami „za”). 
 
Ad. 13 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa – 
przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LV/1017/2013  
z dnia 18 czerwca 2013 r. w sprawie zasad najmu gminnych lokali użytkowych. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa nr LV/1017/2013 z dnia  
18 czerwca 2013 r. w sprawie zasad najmu gminnych lokali użytkowych została przyjęta  
17 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 14 
 
Pani Anna Kowalska – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie – 
przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie 
ustanowienia ulg w opłatach za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym 
w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Miasta Rzeszów. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zauważył, że comiesięczne 
wydawanie zaświadczeń, o których mowa w projekcie uchwały, dla choćby połowy 
zarejestrowanych na dzień dzisiejszy 10 tys. bezrobotnych, wymaga bardzo dużego nakładu 
pracy. Zapytał, czy wprowadzenie proponowanych zmian nie byłoby łatwiejsze wraz  
z uruchomieniem karty miejskiej. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – podkreśliła, że przedstawiony projekt uchwały jest jednym  
z ważniejszych w obecnej kadencji. Zapytała, jakie koszty dla Miasta będzie rodzić 
wprowadzenie proponowanych ulg. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji zwrócił uwagę, że dzięki 
proponowanej uchwale bezpłatne przejazdy będą miały zapewnione nie tylko osoby 
poszukujące pracy, które faktycznie chcą pracować, ale również osoby, które od pracy się 
uchylają. Zasugerował, że należałoby rozróżnić te dwie grupy i zaoferować pomoc tylko tej 
grupie, która faktycznie tego potrzebuje. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – zauważył, że nie należy się obawiać wprowadzenia 
innowacyjnego rozwiązania, bowiem Rada Miasta jest po to, aby w razie potrzeby te 
regulacje zmieniać. 
 
Radna Pani Krystyna Wróblewska – wyraziła nadzieję, że w przyszłości uda się 
wprowadzić jeszcze dalej idące rozwiązanie, a mianowicie bezpłatne przejazdy komunikacją 
miejską dla osób posiadających prawo jazdy. Podkreśliła, że takie rozwiązanie zachęciłoby 
mieszkańców do częstszego korzystania z autobusów. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – podkreślił, że Gmina jest po to, by 
pomagać wszystkim mieszkańcom w każdy możliwy sposób, a przedstawiony projekt 
uchwały jest jedną z form takiej pomocy. 
 
Pani Anna Kowalska – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie – odnosząc 
się do wypowiedzi Radnych wyjaśniła: „Wszystkie przedstawione przez Państwa aspekty 
braliśmy pod uwagę. Nad projektem uchwały pracowaliśmy bardzo długo, bo od czerwca zeszłego 
roku. Poza godzinami szczytu, w autobusach jest wystarczająco dużo miejsca, aby i bezrobotni 
wsiedli. Rozmawiałam z Powiatowym Urzędem Pracy na temat wprowadzenia legitymacji 
bezrobotnego, ale rozmowy nie przyniosły skutku. Szacujemy, że około 30% bezrobotnych skorzysta  
z proponowanej ulgi, jednakże jakie będą koszty tego przedsięwzięcia, to nie da się dokładnie policzyć.” 
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Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie ustanowienia 
ulg w opłatach za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie 
zadania o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Miasta Rzeszów została 
przyjęta 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 15 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg w Rzeszowie do kategorii dróg gminnych. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, załącznikiem graficznym i opinią Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
przedstawiony na druku LXXX/9/2014, stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zaliczenia niektórych dróg w Rzeszowie do kategorii dróg 
gminnych została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 16 
 
Radny Pan Robert Kultys – w imieniu wnioskodawców przedstawił projekt uchwały 
zawierający stanowisko w sprawie ogólnodostępnych rowerów miejskich (projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 26 do protokołu). Poinformował, że badania 
ruchu rowerowego, jakie w ostatnim czasie przeprowadzono w Rzeszowie wykazały, że 
spośród 8000 przebadanych rowerzystów tylko 8 poruszało się na rowerze miejskim. 
Wyjaśnił, że proponowana uchwała daje Prezydentowi Miasta Rzeszowa szerokie pole 
działania w kwestii rozwiązania problemu rowerów miejskich. Stwierdził, że skoro Miasto 
udzieliło temu przedsięwzięciu swojego wizerunku, to powinno dopilnować, aby stanowiło 
ono powód do dumy. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – stwierdził, że: „Proponowana uchwała wchodzi w sferę prywatności 
podmiotu gospodarczego, realizującego pewien określony cel. Wygląda na to, że mieszkańcy wolą 
jeździć własnymi rowerami, a więc jest to kłopot dla tego podmiotu gospodarczego, który interes 
prowadzi. Chcecie Państwo przeprowadzić audyt w prywatnej firmie? Za daleko idziemy. Uchwała 
jest zbędna, proponuję abyśmy jej nie przyjmowali.” 
 
Obrady prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek o zamknięcie 
dyskusji. 
 

Wniosek o zamknięcie dyskusji został przyjęty 18 głosami „za”, przy 3 głosach 
przeciwnych, bez głosów wstrzymujących. 
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Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
 

Uchwała zawierająca stanowisko w sprawie ogólnodostępnych rowerów miejskich 
nie uzyskała akceptacji Rady. Za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 10 było 
przeciwnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 
 

Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Ad. 17 
 
Pani Irena Tabęcka – Zastępca Dyrektora Wydziału Komunikacji Urzędu Miasta 
Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty z tytułu wydania 
nowego prawa jazdy. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXXX/4/2014, stanowi 
załącznik nr 27 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty z tytułu wydania nowego prawa jazdy 
została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 18 
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. oświaty, opieki 
społecznej i osób niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały w sprawie realizacji 
projektu w ramach Programu ERASMUS +, Akcja K2 (KA202 – Kształcenie i szkolenie 
zawodowe – Partnerstwo Strategiczne). Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. 
projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 
LXXX/8/2014, stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie realizacji projektu w ramach Programu ERASMUS +, Akcja K2 
(KA202 – Kształcenie i szkolenie zawodowe – Partnerstwo Strategiczne) została przyjęta 
jednomyślnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 19 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy Urzędu Miasta 
Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 
realizacji projektów w ramach dotacji udzielanych przez Fundację Kronenberga przy Citi 
Handlowy. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXXX/3/2014, stanowi załącznik 
nr 29 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektów w ramach 
dotacji udzielanych przez Fundację Kronenberga przy Citi Handlowy została przyjęta 
jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 20 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta Rzeszowa miejsc 
sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza miejscem 
sprzedaży. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem i opinią Dowództwa 21. Brygady Strzelców Podhalańskich z dnia  
25 września 2014 r., przedstawiony na druku LXXX/16/2014, stanowi załącznik nr 30 do 
protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Miasta Rzeszowa 
miejsc sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i poza 
miejscem sprzedaży została przyjęta 16 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych, bez 
głosów wstrzymujących. 
 
Ad. 21 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta Rzeszowa. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i załącznikiem graficznym, przedstawiony na druku LXXX/1/2014, stanowi załącznik  
nr 31 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta Rzeszowa została 
przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 22 
 
Radny Pan Witold Walawender – jako Przewodniczący Komisji Regulaminowo – Statutowej 
Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 
Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem i załącznikami, przedstawiony na druku LXXX/13/2014, stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa została przyjęta 
jednomyślnie (21 głosami „za”). 
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Ad. 23 
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
utworzenia na obszarze miasta Rzeszowa odrębnych obwodów głosowania,  
w zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r. wyborach do rad gmin, rad powiatów, 
sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów  
i prezydentów miast (projekt uchwały wraz z załącznikiem, przedstawiony na druku 
LXXX/6/2014, stanowi załącznik nr 33 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie utworzenia na obszarze miasta Rzeszowa odrębnych obwodów 
głosowania, w zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r. wyborach do rad gmin, rad 
powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz wyborów wójtów, 
burmistrzów i prezydentów miast została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 24 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku LXXX/10/2014, stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta jednomyślnie (18 głosami 
„za”). 
 
Ad. 25 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXXX/11/2014, stanowi załącznik nr 35 do 
protokołu). Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały i zgłosił 
autopoprawkę (projekt uchwały wraz z autopoprawką stanowi załącznik nr 36 do 
protokołu). 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi (wraz z autopoprawką) została przyjęta 
jednomyślnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 27 
 

Podczas LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa Radni zgłosili następujące interpelacje, 
wnioski i zapytania: 
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Wniosek Nr LXXX/1/2014 – pisemny 
             

„W imieniu mieszkańców Rzeszowa proszę w miarę możliwości o stworzenie ścieżek do 
biegania z nawierzchnią mondo w rzeszowskich parkach.” 
 
Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa: P. Witold Walawender i P. Wiesław Buż 
 
Interpelacja Nr LXXX/2/2014 – pisemna 
             

„Otrzymałem sygnały od mieszkańców ulicy Żywicznej (boczna ulicy Borowej) z prośbą  
o pomoc dotyczącą stanu tej ulicy i rozwiązania kwestii odprowadzania wód opadowych. Proszę zatem 
o przedstawienie aktualnego stanowiska miasta na temat planów dotyczących tej ulicy  
i podejmowanych (lub planowanych dopiero do podjęcia) prac drogowych dotyczących ulicy 
Żywicznej.” 
 
Autor: Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa P. Waldemar Szumny 
 
Wniosek Nr LXXX/3/2014 – pisemny 
             

1. „W imieniu mieszkańców proszę o rozpoczęcie inwestycji w celu zabezpieczenia terenu Osiedli 
Wilkowyja, Słocina i Mieszka I przed skutkami powodzi i podtopień przez wody opadowe 
spływające do potoku Młynówka oraz rozpoczęcie budowy zbiornika retencyjnego na rowie  
M-I dopływie Młynówki, położonego na Osiedlu Słocina, zgodnie z opracowaną koncepcją.” 

2. „W imieniu mieszkańców proszę także o pilne oczyszczenie i udrożnienie rowu 
odwadniającego od ul. Św. Rocha w rejonie Osiedla Wikana do dopływów potoku Młynówka, 
w rejonie ul. Św. Faustyny. Wymieniony rów jest zarośnięty i niedrożny i zagraża 
bezpieczeństwu mieszkańców.” 

3. „Proszę także o rozpoczęcie w 2015 roku rozbudowy ul. Św. Rocha wraz z budową chodnika 
na odcinku od ul. Św. Marcina do granic miasta Rzeszowa, zgodnie z wnioskami 
mieszkańców.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Jęczmienionka 
 
Wniosek Nr LXXX/4/2014 – pisemny 
             

1. „W imieniu mieszkańców proszę o rozpoczęcie remontu ul. Wrześniowej na osiedlu Mieszka I. 
Stan nawierzchni ulicy jest zły, asfalt jest popękany i pokruszony, a wody opadowe nie mają 
naturalnego odpływu do kanalizacji deszczowej. W związku z tym proszę o szybkie wykonanie 
remontu.” 

2. „Proszę także o remont odcinka chodnika dla pieszych o długości ok. 60 mb, na odcinku od  
ul. Kustronia do ul. Orląt Lwowskich 2, w bezpośrednim sąsiedztwie Sądu Rejonowego. Stan 
techniczny chodnika jest bardzo zły, płytki są pokruszone i popękane, zagrażając 
bezpieczeństwu pieszych.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Jęczmienionka 
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Wniosek Nr LXXX/5/2014 – pisemny 
             

„Uprzejmie proszę, aby w ramach bieżącego przeglądu stanu nawierzchni ulic  
w mieście zwrócić szczególną uwagę na odcinek ul. Langiewicza oraz ul. Jagiellońskiej, począwszy od 
przejazdu przez tory do Parku im. Solidarności. Występujące tam studzienki kanalizacyjne wymagają 
naprawy. 

Uwagi wymaga też odcinek ul. Zofii Chrzanowskiej, bezpośrednio przed skrzyżowaniem  
z ul. Dąbrowskiego. Tam bowiem znajduje się spore zagłębienie w jezdni. 

Proszę o szybką naprawę wskazanych miejsc.” 
 
Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki, P. Wiesław Buż i P. Witold 
Walawender 
 
Wniosek Nr LXXX/6/2014 – pisemny 
             

1. „Proszę o wykonanie nakładki asfaltowej przy wjeździe na ul. Cyprysową (na terenie pasa 
drogowego należącego do Gminy – południowa strona ul. Staroniwskiej).” 

2. „Proszę o regulację studzienek kanalizacyjnych na ul. Cukierniczej (mieszkańcy skarżą się na 
ten problem).” 

3. „Bardzo proszę o informacje na temat możliwości remontu kapliczki przy  
ul. Staroniwskiej. Jest to obiekt zabytkowy, na terenie prywatnym, jednak w ostatnim czasie 
zabrano do konserwacji niektóre jej elementy.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki 
 
Wniosek Nr LXXX/7/2014 – pisemny 
             

1. „Zwracam się z prośbą o wykonanie progów zwalniających, o które proszą mieszkańcy  
ul. Krawieckiej (jest zgoda na zamontowanie takiego progu przy adresie Krawiecka 5a).” 

2. Proszę o wykonanie progu zwalniającego na ul. Cukierniczej. Jest zgoda właścicieli posesji 
Pan Leszek Śliwa i posesji naprzeciw.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki 
 
Wniosek Nr LXXX/8/2014 – pisemny 
             
„Szanowny Panie Prezydencie, 
zwracam się z prośbą o bardzo pilne wykonanie nakładek asfaltowych na ulicach Osiedla Staroniwa: 
 

1. Boczna Staroniwskiej – za zatoką autobusową linii 34 (dawna zajezdnia linii 34); 
2. ul. Krawiecka; 
3. ul. Balistyczna (na odcinku należącym do Miasta); 
4. dodatkowe uzupełnienie wypłukanych elementów łat bitumicznych na ul. Jagodowej 

(szczególnie zjazd w stronę mostku).” 
 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki 
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Zapytanie Nr LXXX/9/2014 – pisemne 
             

„Zwracam się z zapytaniem o możliwość wykonania przejścia dla pieszych na  
ul. Staroniwskiej, od istniejącego chodnika przy ul. Kowalskiej na drugą stronę ulicy Staroniwskiej.” 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki 
 
Ad. 28 

 
Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres  

od 15 sierpnia 2014 r. do 18 września 2014 r. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 37 do 
protokołu). 

 
Nie wniesiono uwag, zapytań ani zastrzeżeń do ww. sprawozdania. 

 
Radny Pan Wiesław Buż – powiedział: „Chciałem się podzielić pewnym spostrzeżeniem. Otóż, 
czytam w prasie, że Miasto nie może pomóc w sprawie przewoźników osób, którzy zostali 
wyeliminowani przez Zarząd Portu Lotniczego w Jasionce z obsługi klientów na Porcie Lotniczym. 
Proszę, aby Pan Prezydent sprawę jednak dokładnie zbadał. Wyeliminowanych zostało ponad 100 
podmiotów gospodarczych – przewoźników osób, taksówkarzy, którzy nie mogą tam świadczyć usług 
przewozowych, gdyż wskazano warszawską firmę, której Port Lotniczy toruje drogę dla 12 – 13 
samochodów, a reszta została wyrzucona. Jesteśmy w ogromnym kłopocie i kompromitujemy się przed 
całą Europą, jako że podróżni przylatujący i odlatujący z Rzeszowa zamawiają często usługi  
w systemie elektronicznym bądź telefonicznym, a Zarządca Portu Lotniczego utrudnia przywóz tych 
osób pod Port Lotniczy, w miejsce znajdujące się najbliżej wejścia do terminalu. Sytuacja jest 
niezręczna, bo przecież Miasto dopłaca niemałe pieniądze do Portu w formie wykupu pakietu 
reklamowego. Może mamy jakieś narzędzia, aby umożliwić rzeszowskim przedsiębiorcom 
wykonywanie tam działalności. Jest to kuriozalna sprawa. Skierowaliśmy zawiadomienie o podejrzeniu 
stosowania praktyk ograniczających konkurencję, ale jako przedsiębiorcy zostajemy tutaj sami. 
Prosimy o zbadanie tematu i udzielenie wsparcia.” 

 
Na LXXX sesji odbytej w dniu 30 września 2014 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 

następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr LXXX/1443/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 
2. Uchwała Nr LXXX/1444/2014 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2014 r. 
 

3. Uchwała Nr LXXX/1445/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 262/2/2014 w rejonie cmentarza na 
osiedlu Budziwój w Rzeszowie.  

 
4. Uchwała Nr LXXX/1446/2014 w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 182/9/2009 w rejonie ul. Dworzysko  
i ul. Łanowej w Rzeszowie w części „A”. 
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5. Uchwała Nr LXXX/1447/2014 w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 245/13/2012 przy ul. Kopisto w Rzeszowie.  
 

6. Uchwała Nr LXXX/1448/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału 1/5  
w prawie własności nieruchomości położonej w gminie Trzebownisko.  

 
7. Uchwała Nr LXXX/1449/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej przy al. Wyzwolenia w Rzeszowie. 
 

8. Uchwała Nr LXXX/1450/2014 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości. 

 
9. Uchwała Nr LXXX/1451/2014 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości. 
 

10. Uchwała Nr LXXX/1452/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 
na czas oznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy.  

 
11. Uchwała Nr LXXX/1453/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

na lokal użytkowy położony w budynku przy ul. Jabłońskiego 3 w Rzeszowie.  
 

12. Uchwała Nr LXXX/1454/2014 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa  
nr LV/1017/2013 z dnia 18 czerwca 2013 r. w sprawie zasad najmu gminnych lokali 
użytkowych. 

 
13. Uchwała Nr LXXX/1455/2014 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa –  

w sprawie ustanowienia ulg w opłatach za usługi przewozowe w publicznym 
transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej na 
terenie Gminy Miasta Rzeszów. 

 
14. Uchwała Nr LXXX/1456/2014 w sprawie zaliczenia niektórych dróg w Rzeszowie do 

kategorii dróg gminnych.  
 

15. Uchwała Nr LXXX/1457/2014 w sprawie zwolnienia z opłaty z tytułu wydania 
nowego prawa jazdy.  

 
16. Uchwała Nr LXXX/1458/2014 w sprawie realizacji projektu w ramach Programu 

ERASMUS +, Akcja K2 (KA202 – Kształcenie i szkolenie zawodowe – Partnerstwo 
Strategiczne). 

 
17. Uchwała Nr LXXX/1459/2014 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji 

projektów w ramach dotacji udzielanych przez Fundację Kronenberga przy Citi 
Handlowy.  
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18. Uchwała Nr LXXX/1460/2014 w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie 
Miasta Rzeszowa miejsc sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia w miejscu i poza miejscem sprzedaży.  

 
19. Uchwała Nr LXXX/1461/2014 w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta 

Rzeszowa.  
 

20. Uchwała Nr LXXX/1462/2014 w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa.  
 

21. Uchwała Nr LXXX/1463/2014 w sprawie utworzenia na obszarze miasta Rzeszowa 
odrębnych obwodów głosowania, w zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r. 
wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic  
m. st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast.  

 
22. Uchwała Nr LXXX/1464/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi.  

 
23. Uchwała Nr LXXX/1465/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi.  

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamknął obrady LXXX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 830 do godz. 1215. 
Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Rzeszowa 

 
Andrzej Dec 

Protokołowała: 
 
Patrycja Zagaja 
 
Sprawdził: 

 
    Dyrektor 

Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
           Mirosław Kubiak 


